
Dagordning 

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 

Datum: 2021-10-10 

Plats: TEAMS/Mellevi IP 

Tid: 18:00 

 

§1. Mötets öppnande 

 Närvarande: Martin Linbom, Jens Olin, Monica Engqvist, Johan Engvall, Amanda Aspling/Löfgren, 

Anna Sager, Therese Andersson, Markus Hedlund 

 

§2. Godkännande av dagordning 

 Dagordningen Godkändes 

 

§3. Godkännande av föregående protokoll 

 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

 

§4. Ekonomi 

 September:   -69 993,00kr 

 Summa kassa och bank: 650 587,96kr  

 

§5. Ordförande har ordet 

• Vid avbokningar/ändringar av tider av hallar eller planer, då måste informationen mejlas in till 

kommunen av vår bokningsansvarige på lokalbokningen@enkoping.se .Vi kan inte av boka själva. 

• Ringt sponsorer 

• Hjälpt Amanda med Bidraget från Anders Hansen (till knattelagen i fotboll) 

• Ordnat med biljetterna till siriusmatchen 

• Fördelat vinsten från försäljningen av hamburgare under invigningen av aktivitetscentret 

• Återkommande dialog med kommunen ang. Rinken och fördelning av arbetet. 

• Återrapporterat sommarens aktivitetsbidrag för fotbollskul och MTB-dag 

• Kommunen ska göra om belysningen i idrottshallen under höstlovet. 

• Informerat om möjligheterna till underlag för friskvårdsbidrag 

• Matchställ till innebandy är beställt. 

 

§6. Rapport från sektionerna 

-Fotboll  

• Det saknas ledare till dom yngre spelarna, Blir ledarmöte om det 

• Blir föräldramöte i januari strax innan anmälan till serier 

• Kommande sommars fotbollsskola blir i egen regi. 

 

-Handboll 

• Det saknas matchställ till spelarna. 

• Eventuellt så får man inte ihop ett komplett lag. 
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-Innebandyn 

• Behöver assist med personal till seket. Jens och Martin kollar upp via kontakter. 

 

-Skidor/Rink/Friskvård/Barngymnastik 

• Barngympan och friskvården har kommit igång. 

• Man spelar badminton på tisdagar och fredagar. Detta kommer att fortsätta till jul, därefter ska 

man utvärdera intresset. 

 

-Festkommittén 

• Zombierun blir inte av i år. 

• Vi pratade om en eventuell årsfest/Pubkväll. 

 

§7. Anläggningskommiten 

• Kommunen har beställt fiber till klubblokalen vid Mellevi. 

• Info om städdagen den 16/10 kommer att skickas ut. 

• Arbetet med förrådscontainer pågår. 

 

§8. Övriga frågor 

• Valberedningen. Pratade om att värva nya styrelsemedlemmar. Man diskuterade ny ordförande. 

• Cafe 100 har tipspromenad varannan söndag. Dom behöver vinster, Martin kollar med 

sponsorer. 

• Personen som förskingrade pengar ska börja betala tillbaka månadsvis enl dokument från 

kronofogden, med start i början av nästa år. 

• Förslag om en skylt vid Rinken med swishnr för allmänna bidrag för underhåll av rinken. 

 

§9. Nästa möte 

Datum: 14/11 

Tid: 18:00 

Plats: TEAMS/Mellevi IP 

 

§10. Mötets avslutande 


